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Protokoll 5/08 
 
 
Møte: Eldrerådet  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, Markveien 57  

Møtetid: Mandag 20. oktober 2008 kl. 09.30-11.00     
   
 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen frammøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop 
Til stede: Brit Holm (Engelsborg eldresenter) leder, Bjørn Armand Støa (Grünerløkka 
seniorsenter) nestleder, Kjell Hermansen (Engelsborg eldresenter), Kari Moen (Sinsen 
eldresenter)                                    
 
Forfall: Ester Holt (Grünerløkka seniorsenter), Jens E. Lange (bydelsutvalgets 
representant) 
 
I stedet møtte: Gerd Johanne Brøntorp (Grünerløkka seniorsenter) 
 
Til stede av varamedlemmer: Solveig Haugnes (Engelsborg eldresenter) 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader.  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent. 
 
Informasjon  

• Informasjon fra møte i Det sentrale eldrerådet 23. september 2008  
• Invitasjon til møte med bydelseldrerådene 23. oktober 2008: Brit Holm melder på 

Kjell Hermansen, Bjørn Armand Støa og Inga Hyrve 
• Informasjon fra Statens seniorråd 26. september 2008 
• Invitasjon fra Frelsesarmeens Frivillighetssentral på Grünerløkka til møte 27. oktober 

2008 kl. 18.00-21.00  
 
Saker behandlet under møtet: 
 
Sak 13 /08  Protokoll fra møte i Eldrerådet 8. september 2008 ................................................. 1 
Sak 14 /08  Høring av Samferdselsetatens handlingsplan for universell utforming 2009-2012 1 
 

Bydel Grünerløkka  Postadresse: Telefon:  02 180 
Bydelsadministrasjonen  Postboks 2128 Grünerløkka Telefaks: 23 42 26 01 
http://www.bga.oslo.kommune  0505 Oslo 
  e-post: postmottak@bga.oslo.kommune.no 
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Sak 13 /08  Protokoll fra møte i Eldrerådet 8. september 2008 
 
Vedtak:  
Protokollen enstemmig godkjent.  
 
Til sak 11/08, Forslag til endring av politikk når det gjelder eldrebolig – husleie, hadde Bjørn 
Armand Støa følgende merknad: 
Hva er gjort fra bydelsutvalgets side for å stoppe Boligbyggs usosiale og umoralske 
husleiepolitikk i eldreboliger? Hva med en henvendelse til bystyre og byråd? Kontakt direkte 
med Boligbygg må ansees som nytteløst. Er ikke dette et eksempel på det motsatte av 
eldreomsorg? Kan politikerne for en gangs skyld lytte til en henstilling fra Eldrerådet. 
 
Administrasjonen opplyste at Boligbygg, Eldrerådet og bydelens boligkontor vil bli invitert til 
neste møte i Helse-, sosial- og sysselsettingskomiteen 3. desember 2008 for å diskutere denne 
saken.    

Sak 14 /08  Høring av Samferdselsetatens handlingsplan for 
universell utforming 2009-2012 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Handlingsplanen tas til orientering.  
 
Vedtak:  
Et enstemmig eldreråd uttaler: 
Samferdselsetatens handlingsplan for universell utforming er et positivt tiltak, men vi etterlyser at 
eldre ikke er spesielt nevnt. Vi vil også ha en ytterligere tydeliggjøring av ansvaret for snømåking, 
strøing og generell tilgjengelighet på fortau. Eldrerådet ønsker i tillegg å få en tilsvarende plan for 
trikk, buss og bane til behandling, og at begge planene ses i sammenheng.    
  
 
Oslo 21. oktober 2008 
 
 
 
Eigil Jakobsen 
sekretær 
Eldrerådet 
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